
VVJ Generalforsamling den 12.04.2024 

Mødt: Henrik Demant, Bent T. Hansen, Lars K. Hansen, Peter Quist og Frank Buthler. 

Fraværende: Claus T. Hansen, Ejnar Lyshøj Søgaard, Martin S. Andersen, Flemming Møllgaard. 

1) Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslog Preben Svendsen som dirigent og han blev valgt med applaus. Han startede med at 

takke for valget og konstatere generalforsamlingen var lovformeligt indvarslet. Ordet blev overdraget til 

formanden. Der var fremmødt 22  medlemmer. 

2) Beretning siden sidste generalforsamling. 

Henrik forelagde årsberetningen, hvor han gennemgik det forgangne års arrangementer med bla.:  

- I årets løb var der 3 skydninger til Vilde duer, hvor skydningen i Rue var godt besøgt, og Henrik opfordrede 

alle til at møde op til arrangementerne. 

- Jagtgudstjenesten foregik i Vigerslev Kirke pga. Renovering af Langesø Skovkapel med 87 deltagere. 

- Bukketræf i Køreladen, med en rigtig god tilslutning med ca. 30 deltagere, hvor der var 3 bukke på paraden. 

- Jagttegnskursus sker i samarbejde med Nordfyns Jagtforening, og Bogense med 17 deltagere. 

- Kragens dag blev aflyst pga. for lille tilmelding. 

- Tur til hjortebanen i Lejbølle i regi af fællesudvalget med ca. 20 deltagere. 

- Der er i april afholdt combi-skydning på riffelbanen i regi af samarbejdsudvalget. 

- Riffelbanen i Nr. Esterbølle er i stigende grad styret af jagtforeningerne, og åbningen er udskudt mindst 1 

uge pga. vand. Den 23. + 30. april er der mulighed for test af blyfri ammunition.  

- Fælles Nordfynsk ræveregulering blev afviklet med god tilslutning og 2 ræve på paraden. 

- Skydebanen på NFC drives i samarbejde med de 2 andre foreninger, og den store renovering der startede i 

efteråret forventes at være færdig til juni 2024, men forsinket pga. regn. Ny støjdæmpning med ny 

miljøgodkendelse vil give mulighed for flere skydninger. Holdskydning om onsdagen og træning om 

torsdagen 

- Henrik D. takkede for hjælpen/deltagelsen ved vores arrangementer, og ikke mindst for dem der lægger 

arealer til skydningerne. 

- Preben efterspurgte spørgsmål fra forsamlingen, Preben takkede Henrik for beretningen. 

- Der er 143 medlemmer i jagtforeningen. 

- Henrik orienterede om de kommende arrangementer. 

- Henrik takkede for sammenholdet i bestyrelsen, og sluttede af med at annoncere  

? Beretningen blev derfor enstemmigt vedtaget med applaus. 

3) Revideret regnskab til godkendelse 

I fravær af Flemming Møllgaard gennemgik Frank Buthler det reviderede regnskab med en omsætning på 

21.584,03 kr. og et underskud på 7.531,26 kr.  Der er en kassebeholdning på 48.320,87 kr.  Regnskabet blev 

godkendt med applaus. På fælleskontoen var der pr. 22. maj 2023 95.624,46, og med lidt udgifter i det 

forløbne år, så er der ca. 90.000 kr. på nuværende tidspunkt. 

4) Indkomne forslag. 

Der var ingen indkomne forslag. 

5) Fastsættelse af kontingent. 

Kontingentet blev foreslået ændret til 70 kr. af bestyrelsen. Det blev vedtaget af generalforsamlingen. 

Stigningen er begrundet med, at vi så kan fastholde priserne på vores arrangementer og forplejning. 

6) Valg af bestyrelsesmedlemmer 

På valg er Frank Buthler, Bent T. Hansen, Peter Quist, Lars K. Hansen, Martin S. Andersen, og alle var klar til 

genvalg. Generalforsamlingen ønskede alle genvalgt. Til gengæld har Ejnar Lyshøj Søgaard og Henrik Demant 

valgt at trække sig fra bestyrelsen udenfor deres valgperiode, og derfor skal der vælges 2 nye medlemmer til 
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bestyrelsen. Bestyrelsen vil foreslå Tobias Lund Outsen, der er i familie med Martin Stjernholm, men han 

kunne desværre ikke deltage i dag. Der blev efterlyst andre kandidater ved de fremmødte medlemmer, og 

da der ikke var nogen ”frivillige” kandidater, så foreslog bestyrelsen Per Bo Sørensen som kandidat. Begge 

blev valgt med applaus.  

7) Valg af suppleanter 

På valg var Kim Grony, og han blev valgt igen med applaus. 

8) Valg af revisorer og revisor suppleanter 

Revisorer på valg var Jan Å. Nielsen, Morten W. Nielsen og de blev genvalgt. Revisorsuppleanter på valg var 

Torben Hansen og Nils Bendixsen som blev genvalgt. 

9) Evt. 

Bent T. Hansen efterlyste lidt yderligere information omkring Kragens Dag, og Henrik gennemgik det 

arrangement vi havde planlagt i september 2023. Peter Batiste ville evt. stille areal til rådighed ved et nyt 

arrangement. Carsten Hansen orienterede fra Hjortelaugets årsmøde, hvor de vil komme med ændringer til 

jagttid på hjorte, da andelen af skudte hjorte er for stor. Desuden drøfter gruppen sundheden i vores 

bestand af råvildt. På Æbelø er der samme antal dyr som sidste år. Der laves en fælles jagt på dåvildt (då og 

kalv) i januar 2025, og datoen annonceres i den kommende tid. Der vil blive holdt en fælles parade. Hans Erik 

oplyste fra kredsmødet, at begrænsning for udsætningen af ænder ikke er underskrevet endnu, og den 5 års 

overgangsperiode er derfor ikke begyndt. Regulerings tilladelser bliver nu undersøgt, og hvis reglerne ikke 

overholdes, så trækkes de tilbage af naturstyrelsen, og det sker i 2/3 dele af tilfældene. Peter B. anfægtede 

den mindre jagt, der er på visse vildtarter, og den stigende regulering af bla. sorte fugle. Hans Erik 

opfordrede alle til at indberette deres udsatte ænder. Kim Grony har meldt sig ind i Friluftsrådet, og kommer 

dermed i det grønne råd. Frank B. orienterede om vildt tællinger i Veflinge området, der foretages af 

Nordfyns Jagtforening, og om ændringer i Jægerforbundets SMS-løsning, der giver SMS nyheder til en 

bredere skare af medlemmer. 

Henrik takkede dirigenten godt arbejde, og den afgående formand fik 2 flasker vin.  

  

Ved spisningen blev der trukket lod om 2 gavekort til Fyns Jagt og på hver 1000 kr., og de blev vundet af: 

- Peter Quist 

- Niels Barlebo  

 


